

Questions and Answers / Questions et Réponses

No./N°

1

Project Description / Description de projet Supply, delivery, installation and training of an Automatic and Programmable cut off machine. / Fourniture, livraison, installation et formation d'une machine de coupe automatique et programmable		
Solicitation No./ N° de sollicitation 23-58158	Project No./N° de projet 932806	W.O. No./N° d'ordre de travail
Departmental Representative / Représentant Ministériel Carol Cooper	Date October 31, 2023	
Notice: This Q&A shall form part of the tender documents and all conditions shall apply and be read in conjunction with the RFP.		Avis: Cet Q&R fait partie intégrale des dossiers d'appel d'offres; toutes les conditions énoncées doivent être lues et appliquées en conjonction avec la DDP.

Q1. Question : We specialize in R&D and Product development for various industries, and have experience with CNCs machines. Are you looking to have someone design and build this machine, or do you have a drawing of what you want already?

A1: MANDATORY EVALUATION CRITERIA : The automatic and programmable cut-off machine must not be a prototype. Documents accepted: Equipment number, market year or purchase order.

Q1: Nous sommes spécialisés dans la R&D et le développement de produits pour diverses industries, et nous avons de l'expérience avec les machines à commande numérique. Avez-vous regardé pour faire concevoir et construire cette machine, ou avez-vous déjà un dessin de ce que vous voulez ?

A1 : CRITÈRES D'ÉVALUATION OBLIGATOIRES : La tronçonneuse automatique et programmable ne doit pas être un prototype. Documents acceptés : Numéro d'équipement, année de commercialisation ou bon de commande.